

## Fincorp Al Amal Fund Annual General Meeting resolutions

The Annual Ordinary General Meeting (AGM) of Fincorp Al Amal Fund was held on Tuesday, 25/03/2025 at 5.00 pm via the electronic platform to hold general meetings which can be accessed through the website of the Muscat Clearing and Depository Company (www.mcd.gov.om)

Below we will provide a summary of the events of the AGM and the resolutions taken at the meeting:

- 1- The fund management report for the fiscal year ended 31/12/2024 was approved.
- 2- The Auditor's read their report on the fund's financial Statements for the financial year ended 31/12/2024 and it was approved.
- 3. The distribution of cash dividend to the unit holders, as on the date of the AGM, amounting to (55) Baizas for each investment unit for the financial year ended 31/12/ 2024 was approved.
- 4. The unit holders approved the sitting fees payable to Fund Management for the financial year ended 31/12/ 2024 and the sitting fees payable for the financial year ending 31/12/2025.
- The remuneration payable to the fund's management body aggregating an amount of Rial Omani 10,000 for the financial year ended 31/12/2024 was approved.

## القرارات المتخذة في اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية لصندوق فنكورب الأمل

تم عقد الجمعية العامة العادية السنوية لصندوق فنكورب الأمل في تمام الساعة ٢٠:٥ مساءً يوم الثلاثاء الموافق ٢٠٢٥/٣/٢٥ وذلك عبر المنصة الإلكترونية لإنعقاد الجمعيات العامة والتي يتم الدخول إليها عبر موقع شركة مسقط للمقاصة والايداع (www.mcd.gov.om)

نورد أدناه ملخص لأهم احداث الجمعية العامة العادية السنوية والقرارات المتخذة فيها:

- تمت الموافقة على تقرير إدارة الصندوق للسنة المالية المنتهية في ٢٠٢٤/١٢/٣١.
- لا. قام مراقبي حسابات الصندوق بقراءة تقريرهم حول القوائم المالية للسنة المالية المنتهية في ٣١ / ٢٠٢٤/١٢م وتمت الموافقة على القوائم المالية لهذه الفترة.
- ٣-تمت الموافقة على توزيع أرباح نقدية على حملة الوحدات بتاريخ الجمعية وذلك بمقدار (55) بيسة لكل وحدة استثمارية للسنة المالية المنتهية في ٢٠٢٤/١٢/٣١ .
- ٤.وافق حملة الوحدات على بدل حضور جلسات ادارة الصندوق التي تقاضها أعضاء ادارة الصندوق عن السنة المالية المنتهية في ١٣٠/٢٤/١٢م ، و تم تحديد البدل للسنة المالية التي ستنتهي في ٢٠٢٥/١٢/٣١.
- م. تم الموافقة على توزيع مكافآت على أعضاء ادارة الصندوق بمبلغ اجمالي و قدرة (۱۰٬۰۰۰)
   ريال عماني عن السنة المالية المنتهية في ۳۱ /۲۰۲۲م.





- 6. The transactions entered by the Fund with related parties during the fiscal year ended 31/12/2024 were approved.
- 7. The related party transactions proposed to be entered into by the fund during the financial year ending on 31/12/2025 was approved
- 8.... BDO LLC were appointed as the fund's auditors for the fiscal year ended 31/12/2025 and their fee was fixed
- تمت الموافقة على التعاملات التي أجراها الصندوق مع الاطراف ذات العلاقة خلال السنة المالية المنتهية في ٢٠٢٤/١٢/٣١م.
- ٧. تمت الموافقة على التعاملات التي سيجريها الصندوق مع الأطراف ذات العلاقة خلال السنة المالية التي ستنتهي في ١٢/٣١/ ٢٠٢٥م.
- ٨. تم تعيين بي دي أو كمراقب لحسابات الصندوق
   عن السنة المالية التي ستنتهي في
   ٢٠٢٥/١٢/٣١ م وتم تحديد اتعابهم



1

سكرتير مجلس ادارة الصندوق

